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REFERAT 

 

MØDE I: Skolebestyrelsen på Skottegårdsskolen DATO: 15.06.2020 

MØDESTED: Personalerummet KLOKKEN: 17.00 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde SAGSNR.: 20/1905 

DELTAGERE: 

Nadja Qureshi, Mathilde Schwartz, Jannie Jensen, Rasmus 
Schlüter, Nellie Golbæk Louv, Gitte Asmussen, Henriette 
Andersen, Rikke Haugen Sørensen, Lucas Christensen, Emily 
kæmmer, Lars Hein, Susanne Frøkjær 

 

AFBUD: 
Mette Larsson, Tina Eggert, Mette Mau, Lucas Christensen, 
Emily Kæmmer 

 

MØDENR.: 4-2020  

 

1. Godkendelse af referat nr. 3 – 2020 

Referatet blev godkendt. 

 

2. Godkendelse af dagsorden 

Dagsordenen blev godkendt. 

 

3. Status på genåbning af skolen: 

Skolen er åbnet ad flere omgange: Først 0. – 5. klasserne med et afstandskrav på 2 meter og 

sidenhen 6. – 9. klasse, og afstandskravet blev ændret til 1 meter. 

Børnene bliver modtaget i skolegården ad tre indgange, og på forskudte tidspunkter, og det fungerer 

rigtig godt. 

7. og 9. årgang får stadig fjernundervisning i enkelte fag, da deres lærere tilhører risikogruppen. 

Både lærere og pædagoger gør et super godt arbejde! 

Sidste skoledag for 9. klasserne er den 22.juni, og dimissionen er den 24.juni. 

Vi gør stadig opmærksom på, at sundhedsmyndighedernes krav stadig gælder. 

Nødundervisning kan gøre det svært at opretholde det faglige niveau, men der arbejdes på det. 

Fjernundervisningen har løftet det faglige niveau for mange elever. 

Der er gjort et stort stykke arbejde for at få de få børn, som ikke deltog i fjernundervisningen, med; 

både opringninger, hjemmebesøg og kontakt til Familieafdelingen. 

Opstarten for de kommende 0. klasseelever har været tryg og rolig. 

Vi tager de gode erfaringer med i skolens videre arbejde! 

 

SFO-en: Børnene har været meget udenfor i små grupper. Mange børn går stadig hjem efter 

skoletid, så SFO-en har ikke alle de børn, som de plejer; men der er kun et barn som er udmeldt i de 

seneste måneder. 

Forældrene kommenterer på, at mange børn ikke gider SFO-en for tiden – de siger, der er for 

kedeligt. Forældrene giver udtryk for, at der er for få aktiviteter i SFO-en, og at pædagogerne virker 

uengagerede. Derudover efterspørges information om planer for sommerferien. 

Der er stadig mange forældre, som stimler sammen, når de afleverer børn om morgenen. Opfordring 

til, at man fordeler sig, så andre ikke skal ud på gaden for at komme forbi. 

Der er ansat en ny SFO-leder, som starter den 1.august 2020. 

 

Klubben har holdt til på skolen indtil sidste onsdag, hvor de flyttede tilbage til Kastruplundgade. De 

har været i lokale 48, i forhallen og i skolegården, og det har fungeret meget fint. 
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4. Høring budgetforslag 2021 og overslagsår, bilag er tidligere udsendt 

Kommentarer til budgetforslaget:  

- Ekstraforbruget i forhold til Corona får ikke indflydelse på budgettet 

- Der skal tilgodeses vedligeholdelse af bygninger, det er en gammel skole.  

- Fokus på akustikken i lokalerne og låsene på toiletterne, som kan gå i baglås. 

- Den lille skolegård er meget nedslidt, og der skal investeres i nye legeredskaber og 

faldunderlag. 

- Der er mange brugere af skolegårdene, så slitagen er voldsom. 

- Der er også mange brugere af skolen om eftermiddagen og aftenen samt weekenderne, så den 

bliver slidt meget. Er der taget højde for det i budgettet? 

- Når der som kommunens indsatsområde lægges meget vægt på elevernes medindflydelse og 

de 17 verdensmål, så er budgettet for elevrådet meget lille. 

- Svært at gennemskue budgettallene. 

 

5. Høring ferie- og fridagsplan for skoleåret 2020-2021, bilag er tidligere udsendt 

Planen taget til efterretning. 

 

6. Orientering om handleplan for arbejdet med undervisningsmiljøundersøgelse 2020 

Undervisningsmiljøundersøgelsen blev afsluttet i maj måned med en svarprocent på 92%! 

Handleplanerne er blevet udsat til september 2020. Undervisningsmiljøundersøgelsen bliver 

behandlet i udviklingsudvalget og derefter i skolebestyrelsen. 

 

7. Orientering om skoleårets planlægning 

Køreplanen har været lidt tillempet på grund af Corona-situationen. Lærernes ønsker til næste år 

foregik over Aula, og alt kom på plads, selvom vi ikke kunne mødes. Skemalægning er gået i gang. 

Der er valgt en ny TR for lærerne: Rasmus Schlüter 

Der er valgt medarbejderrepræsentanter til skolebestyrelsen: Lærer Rasmus Schlüter og lærer 

Nikoline Ulsig. 

De to uger omkring sommerferien bruger lærerne til at planlægge næste skoleår. 

Vi er ved at ansætte lærere til kommende skoleår. 

 

Skoleårets afslutning: 

Uge 26 er på plads: 

- Mandag: 9. klassernes sidste skoledag 

- Tirsdag almindelig skoledag 

- Onsdag er flytte - klasselokale og oprydningsdag 

- Torsdag er almindelig skoledag 

- Fredag er sidste skoledag, hvor vi synger sommerferiesang i skolegården. 

 

9. årgangs afslutning: 

Lærere og elever er ved at planlægge, hvordan der skal optrædes på sidste skoledag.  Vi starter 

med morgenmad med elever og lærere, derefter er der optræden ad 2 omgange i aulaen og kl. 

11.30 vinker vi farvel til 9. klasseeleverne. Der er indkøbt karameller, som ikke skal smides; men 

udleveres af lærerne. 

Dimissionen foregår også ad 2 omgange, først 9.B og derefter 9.A. det bliver anderledes, men 

forhåbentlig hyggeligt. 

 

             SFO koloni:  

             Kolonien blev først aflyst, men efter hårde drøftelser med den koloniansvarlige, blev 



TÅRNBY KOMMUNE 

3 

 

             det muligt at komme på koloni fra onsdag til fredag, altså lidt færre dage, men dog et koloniophold.   

             Det er vigtigt at informere om vanskelighederne ved at få tilladelse til at komme afsted.                                                                                                                                                                     

 

 

 

8. Meddelelser fra 

Elevrådet: Ingen elever til mødet 

Medarbejderrepræsentanter: Det har været en anderledes og udfordrende periode, nu gælder det 

næste års planlægning. 

Formanden: Formandsposten er snart ledig, Kontaktforældre-opgaven skal genoptages som 

fokusområde. Nadja takker for samarbejdet. 

Skoleledelsen: Fokus på, at der arbejdes med ”Min uddannelse” for alle lærere, ønske om en 

ensartethed på alle årgange. Alle lærere får et grundkursus efter sommerferien. 

I løbet af sommerferien får vi et nyt madkundskabslokale, skolen har været inde over processen. 

 

9. Eventuelt: 

SFOens ”Gå- hjem” funktion på Aula skal tjekkes. Rikke kigger på det. 

 

10. Punkter til næste møde 

 Vibeke fra ”Genitor” skal inviteres til næste møde. 

 Undervisningsmiljøundersøgelsen 

 Kontaktforældreprojektet 

 Opfølgning på SFO 


